

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

July 15, 2024

Living Hope – India

Prayer points

1. Please pray for Maya, who is getting ready for a hysterectomy.
2. New believer, Shanti's husband to be healed.
3. Chottu, a young man of our church- failure of two kidneys and is on palliative care.
4. Recruitment of a new teacher as two teachers are going on maternity leave.
5. FCRA license to be restored at the earliest.
6. 6 people who are getting baptized in a few weeks.
7. A new house fellowship started at Natagachi.

Hills Academy - Rose

1. Please continue to pray for the 2nd Semester which will start today. Teachers and students are coming back after summer break. The 1st Semester ended with many different challenges. Pray that this semester will be a better one with less problems. There are many changes in teaching staffs and we do not enough teaching staffs. Many students have dropped out because of sickness, unfamiliar new education system and family issues.
2. Parents camp on July 16th and 17th. Please pray for the success of the program.
3. Please pray also for sister Chami's studies in Music graduate school that began on July 15th. She has been going through some health problems lately.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Praying for kid's daily bread due to the inflation.
2. Resettlement for many who are homeless, refugees and affected by famine in Myanmar.
3. All Beulah kids growing up physically and spiritually.
4. Peace and justice for Myanmar's people.

Joce and Place – Myanmar

Update and Prayer points:

1. Please kindly pray for Judson and Sandar's passport renewal process in border town. They decided to take risk and process under uncertainties and barriers. Junta also restricted passport renewal process for mix blood IDs, Sandar is one of those, and facing barriers to renew. We have to pay some agent fees, to process and will need to go to border town, in Myanmar side for office dealings. Please kindly pray for us for safety and complicated process as there's many bribes going on, and they really made all things difficult for civilians to process. We decided, for our safe future legal status in Thailand, for driving, license and to access & serve more areas

without worries. Our current status, 10 years, has many limitation and harder to get permission due to some recent situation in Maesot.

2. Please pray for Lashio, in intense fighting, junta's airstrikes killed some civilians, Residents in displacements, fleeing to other areas between the fights, some still stuck in town.



3. Please pray for severe flooding in Sagaing area, Khamti and Homalin residents in dangers & deep troubles, lacking lifesaving supports.





4. Please pray for the people inside Myanmar, junta also target women to forced conscription. many had to pay bribes to avoid conscription. Junta also arrests traders & business men from all sectors...people in deeper troubles & fears, higher rise of food cost, put people in more poverty.



宣教禱告運動：緬甸和印度

七月十五日

印度活望事工— Pastor Joshua

代禱事項

1. 請為 Maya 祈禱，因她正準備進行子宮切除手術。
2. Shanti（新信徒）的丈夫得到醫治。
3. Chottu，我們教會的一名年輕人，兩個腎臟衰竭，正在接受安寧療護。
4. 因兩名教師休產假，故招聘了一名新教師。
5. 為儘早恢復 FCRA 許可證禱告。
6. 為幾週後將有 6 個人受洗禱告。
7. 為 Natagachi 開始了一個新家庭團契禱告。

印度山區學校 - Rose

1. 請繼續為今天開始的第二學期禱告。暑假結束後，老師和學生陸續返校。第一學期在充滿挑戰的情況下結束了。為這學期的課程會更好祈禱，問題會更少。為師資隊伍變動，師資不足。許多學生因疾病、新教育制度和家庭問題而退學禱告。
2. 7 月 16 日至 17 日家長營。請為該計劃的成功祈禱。
3. 也請為 Chami 從本月 15 日開始的音樂研究生課程的學習禱告。她最近經歷了一些健康問題。

Beulah 兒童之家 – Pastor Joesph

代禱事項：

1. 為因通貨膨脹而受影響的孩子們日常供應祈禱。
2. 安置緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者。
3. 所有 Beulah 孩子在身體和屬靈上都成長。
4. 緬甸人民的和平與正義。

緬甸 P&J Travel – Judson & Sandar

最新情況及代禱事項：

1. 請為 Judson 和 Sandar 在泰國邊境小鎮的護照續簽過程祈禱，他們決定冒險在不確定性和障礙下進行。軍政府也限制了混血身分證的護照更新程序，Sandra 就是其中之一，並且面臨更新障礙。他們必須支付一些代理費來處理，並且需要返回緬甸一側的邊境城鎮進行辦理文件。請為他們的安全和複雜的流程祈禱，因為有很多賄賂發生，軍政府真的讓平民很難處理所有事情。最後他們決定，為了他們能在泰國將來的法律地位安全，能獲得駕駛、執照以及無憂無慮地進入和服務更多地區而冒險回國。他們目前的 10 年簽證，有很多限制，並且由於 Maesot 最近的一些情況而更難獲得許可續期。

2. 請為 Lashio，在激烈的戰鬥中祈禱。軍政府的空襲導致一些平民死亡，居民流離失所，在戰鬥間段中逃往其他地區，但有些人仍然滯留在城裡。



3. 請為 Sagaing 地區嚴重水災、Khamti 和 Homalin 的居民陷入危險和深陷困境、缺乏救生支持祈禱。



4. 請為緬甸境內的人民祈禱，軍政府也針對女性強制徵兵。許多人不得不行賄以避免徵兵。軍政府也逮捕各行各業的商人和貿易商人。使人民陷入更深的麻煩和恐懼，食品價格上漲，使更多人陷入更貧困處景。

